
ACTA	REUNIÓ	CONSELL	GESTOR	DEL	CASAL	DE	LA	GENT	GRAN	DE	GIRONELLA	celebrada	el	

dia	20	desembre	de	2016	a	les	17.30h.	

	

ASSISTENTS:	 	 David	 Font	 (alcalde	 de	 Gironella),	 Teresa	 Terricabres	 (regidora	 d’atenció	 a	 les	

persones	i	salut),	Josep	Mª	Castellà	(representant	de	l’equip	de	govern),	Vicenç	Vilalta,	ve	amb	

un	 altre	 senyor	 (Club	 petanca	 Gironella),	 Montse	 Pont	 (Treballadora	 social),	 Dolors	 Canals,	

Antoni	 Carreras,	 Vicenç	 Sala	 (membres	 de	 l’Associació	 Gerundella),	 ,	 Mª	 Carme	 Fornells,	

Ramona	Tubau,	Conxita	Corbera,	Mª	Àngels	Riu		(representants	de		les	comissions	de	La	Llar),	

Luisa	López,	Mª	Antònia	Núñez	(ARADA),	Santi	Felius	(Director	de	 la	coral	 infantil	 les	veus	de	

Gironella),	Erica	Calatrava	i	Maria	Paz	(dinamitzadores	del	Casal).		

Excusa	 la	 seva	 assistència:	 Ramon	 Vila	 (ve	 al	 final	 de	 l’acte),	 Mari	 Lahoz,	 Marc	 Rojes	

(representant	ERC)	

1.	S'aprova	 l'acta	de	 la	darrera	reunió	del	Consell	Gestor	celebrada	el	dia	15	de	setembre	de	

2016.		

2.	Seguiment	de	les	activitats	realitzades	durant	el	primer	trimestre	del	curs	2016-2017.	

L’Activitat	d’informàtica	es	tornarà	a	reempendre	al	gener.	El	Vicens	Sala	comenta		que	el	que	

va	fallar	va	ser	el	professor	.	L’Erica	comenta	que	tampoc	va	ser	de	gran	ajuda	la	competència	

del	curs	que	es	va	fer	a	la	biblioteca	amb	un	ex	professor.	En	Vicens	proposa	que	es	faci	un	curs	

de	photoshop,	ja	que	hi	ha	gent	interessada,	ell	mateix	ho	està.	

Sobre	les	activitats	de	Nadal,	es	proposa	per	l’any	que	ve	que	quedin	més	repartides	durant	tot	

el	més	ja	que	aquest	any	s’ha	fet	una	setmana	intensiva	de	tallers	i	es	creu	que	la	gent	no	hi	

participa	massa.	

El	Vicens	proposa	fer	cinefòrum	intergeneracional,	ja	que	agradava	molt	i	s’hauria	de	tornar	a	

replantejar.	

3.	Valoració	de	la	setmana	de	la	Gent	Gran.	

ESTAT	DE	COMPTES:	El	David	comenta	que	s’hauran	de	prioritzar	les	activitats	principals	ja	que	

tal	 i	 com	es	veu	 la	despesa	és	molt	gran.	 	Haurem	d’ajustar	 les	activitats,	no	 tanta	quantitat	

però	seguir	convencent	a	la	gent	per	tal	que	hi	participi.	

	



4..	Proposta	i	aprovació,	si	s’escau,	de	les	activitats	que	es	realitzaran	durant	el	segon	i	tercer	
trimestre	del	curs	2016-2017.	

Es	proposa	fer	un	taller/	exposició	de	jocs	amb	la	Llibreria	Guinó	,	per	a	la	rebuda	de	la	Perla	es	
preveu	col·laborar	amb	els	pinxitos,	les	dones	de	la	llar	s’ofereixen	com	a	voluntàries	per	a	fer-
los.	

Al	Caixafòrum	ja	s’hi	ha	anat,	per	tant	demanen	que	hi	hagi	una	alternativa,	potser	es	podria	
mirar	d’anar	a	la	Sagrada	Família.	

El	Santi	comenta	que	aquest	divendres	vindran	a	cantar	amb	la	coral	infantil	de	Gironella	a	la	
Llar.	 A	 la	 primavera	 farem	 un	 intercanvi	 amb	 la	 coral	 infantil	 de	 Girona,	 es	 podria	 fer	 una	
sortida	conjunta	amb	la	Llar,	només	falta	acordar	dates.	S’haurà	de	buscar	un	casal	o	anar	per	
lliure	i	la	gent	de	la	Llar	fer	una	sortida	per	la	ciutat	de	Girona.	

El	grup	de	teatre:	La	Teresa	comenta	que	s’hauria	d’implicar	el	grup	de	teatre	de	la	Llar	a	fer	
algun	 espectacle	 a	 la	 llar,	 tipus	 obra	 de	 teatre	 per	 nens/es	 i	 que	 puguin	 actuar	 a	 la	 Llar.	
Pregunta	si	algú	volgués	apuntar-se	a	fer	teatre	si	seria	possible,	si	el	grup	es	podria	obrir.	La	
Montse	li	respon	que	el	grup	abans	estava	obert	,	però	que	actualment	és	un	grup	tancat.	

Sobre	 el	 projecte	 de	Roses	 Solidàries	 la	Montse	 explica	 que	 es	 farà	 el	 21	 d’abril,	 el	 grup	 de	
persones	per	repartir	és	molt	reduït	i	per	això	aquest	any	s’ha	contactat	amb	l’institut	perquè	
els	 alumnes	 també	 ho	 facin,	 en	 concret	 amb	 un	 grup	 de	 batxillerat	 i	 així	 ells	 també	
s’implicarien.	

7.	Associació	de	Gent	Gran	Gerundella.	

El	 Vicens	 explica	 que	 encara	 no	 s’ha	 fet	 el	 sopar	 de	 la	Marató,	 es	 preveu	 fer-lo	 després	 de	
festes	de	Nadal.	

8.	Assumptes	sobrevinguts.	

L’Antònia	comenta	si	és	pot	tornar	a	obrir	el	grup	d’atenció	i	memòria	a	la	Llar,	l’Erica	exposa	
que	com	que	eren	una	o	dues	persones	interessades	que	per	això	se	les	va	adreçar	a	ARADA,	
fins	que	no	tinguin	la	seu	definitiva	a	la	Llar,	creu	millor	fer-ho	així,	tot	i	que	si	hi	hagués	més	
demanda	es	dóna	per	suposat	que	es	podria	fer	a	la	Llar	tal	i	com	s’havia	quedat	en	un	principi.	

La	Teresa	proposa	fer	una	xerrada	explicant	l’activitat	que	proposa	ARADA.	Es	podria	aprofitar	
el	divendres	que	es	fan	els	berenars	i	fer	la	xerrada,	tothom	hi	està	d’acord.	

El	David	anuncia	que	passat	festes	es	començaran	les	obres	del	1r	pis	de	la	Llar.	

S’hauria	d’abaixar	 la	calefacció	està	massa	alta	 i	alguns	grups	s’han	queixat,	es	queda	que	es	
farà.	

David	demana	a	Gerundella	quin	dia	faran	la	caminada,	la	Dolors	comenta	que	es	farà	el	dia	1r	
diumenge	de	maig.	

El	 Vicenç	 Vilalta	 proposa	 fer	 una	 trobada	 de	 petanca	 on	 els	 membres	 de	 la	 Llar	 hi	 puguin	
participar.	Vindrien	ells	o	bé	els	usuaris	de	la	Llar	podrien	anar	a	les	pistes	i	passar	la	tarda	.	



El	David	comenta	que	s’ha	instal·lat	un	DEA	(desfibril·lador)	i	es	proposa	fer	un	curs	de	DEA	a	la	
Llar.	

Acaba	la	reunió	a	les	18:40h	no	es	proposa	data	per	al	proper	consell	gestor	del	març,	quedant	
pendent	confirmació	d’aquesta	


